
Kursnämndsmöte 28/2-12 

 

Folk gillar allmänt hur kursen fungerar, det har inte varit för svårt för många. 

Exemplarisk takt i kursen, även för nybörjare. 

Åregruppen uppfattade Linda som oresonlig. 

Labbarna blev lite röriga när man kombinerade klasser/funktioner. 

Labbtillfällena fungerar bra, man får hjälp med det som behövs. 

Bättre att dela ut exakta funktioner man ska göra? 

Det är olika förutsättningar beroende på assistent. 

Resultat ifrån läxor är lite osäkert, rapporteras in sent. 

Allmänt röriga övningstillfällen. 

Dropbox vs. Wuala, hade nog varit en fördel i dagsläget att använda Dropbox. 

Det är kul att elever insett att programmering inte är så farligt som det låter! 

 


